
Referat af generalforsamling i 

Dansk Masurforening 

3. september 2022. 
 

 

Til stede: Svend Erik Møller, Jens Jørgen & Krista Larsen, Knud & Sofie Bruun Olsen, Harriet 

Warburg, Erik Schwartz, Tage Rønne, Thomas Ravn. 

 

Det var i indkaldelsen annonceret, at Kim Nielsen/Hede Danmark ville blive inviteret til en snak 

om masurbirk. Kim Nielsen var desværre forhindret i at deltage. 

 

Generalforsamlingen blev afholdt i henhold til foreningen vedtægter. 
 

1. Valg af dirigent. 

 

Referent & dirigent: T. Ravn 

 

Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var rettidigt og lovligt indkaldt. 
 

2. Bestyrelsens beretning. 

Formanden, Erik Schwartz, aflagde bestyrelsens beretning: 

 

Der har været afholdt et enkelt bestyrelsesmøde i det forgangne år.  

 

Bestyrelsen har som sædvanlig overvejet kommende aktiviteter og muligheder for afsætning. Vi 

har pt. en aftager af masurbirk en gros. Afsætning er dermed foreningens største udfordring. 

 

Ny kasserer er på plads. 

 

Der iværksættes opformering ved podning. 

 

 

Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens beretning. 
 

3. Godkendelse af regnskab. 

Kassereren fremlagde regnskabet. 

Regnskabet viser et overskud på kr. 2312,50. Regnskabet viser en beholdning på kr. 25.505,97).   

 

Det henstilles til kassereren, at regnskabet fremover indeholder kolonner med tidligere års 

resultater til sammenligning. 

 

Generalforsamlingen godkendte regnskabet. 
 

4. Godkendelse af budget og kontingent.  

Kontingentet på kr. 300,- årligt forbliver uændret. 

 
 
 



5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

 

På valg var Erik Schwartz og Tage Rønne, begge genvalgt. 

 

Bestyrelsen består herefter af: 

Formand:   Erik Schwartz  (valgt 2022) 

Næstformand: Tage Rønne  (valgt 2022) 

Kasserer:   Harriet Warburg (valgt 2021) 

Sekretær:  Thomas Ravn (valgt 2021) 

Best.medlem: Svend Møller (valgt 2021) 

 

 

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 

Frank Tollestrup og Jens Jørgen Larsen blev genvalgt som bestyrelsessuppleant.  

 

 

7. Valg af revisorer. 

Knud B. Olsen og Harald Hemmingsen er stadig revisorer. 

 

8. Indkomne forslag. 

 

Der er ikke indkommet forslag 

 

9. Fremtidige aktiviteter 

 

Bestyrelsen har besluttet, at iværksætte en opformering af masurbirk. I den forbindelse opfrordres 

medlemmerne til, at indsende forslag til valg af kloner. Forslagene bedes indsendt til Svend Møller 

(svend@traetop.dk) og indeholde foto af klonen både som helt træ og som opskåret – gerne både 

tangentialt og radialt snit. Herefter vil Tage Rønne og Svend Møller udvælge relevante kloner til 

opformering. 

 

I forbindelse med opformering kommer vi til at mangle lidt plads. Knud B. Olsen tilbød, at stille 

areal til rådighed – tak. 

 

10. Eventuelt. 

 

Der var enighed om, at vi fremover forsøger at veksle datoen for generalforsamlingen mellem 2. og 

3. lørdag i september. 

 

Jens Jørgen ønskede en opdatering af hjemmesiden – foreningens sekretær kigger på sagen.  

 

KBO nævner muligheden af, at betal for af ”ligge højere” i søgningen. Bestyrelsen overvejer. 

 

 

 

TR  10.09.22 
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